
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

16.03.2017                                          м. Черкаси                                                № 9 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 
 

Всього членів комісії – 13 

На засіданні присутні - 8 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії: Омаргалієв К.С. 

заступник голови комісії: Ніжніков В.М. 

секретар постійної комісії Плічко Г.І. 
 

члени постійної комісії: Жмуд Ю. М., Морозюк М. О., Пошиваник М.М.,  
 

Чен В.Є., Чміль В.О. 
 

ВІДСУТНІ:  Вусик В.М., Гура С.В., Кашко О.М., Полозов В.О., 

Рябошлик О.В. 
 

Запрошені на засідання постійної комісії:  
 

Бондаренко  

Владислав Олексійович 

- заступник начальника Черкаського регіонального 

управління водних ресурсів 

Горда 

Василь Іванович 

- перший заступник начальника Черкаського 

обласного управління лісового та мисливського 

господарства 

Довга 

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

ОДА 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів ОДА 

Липкань 

Андрій Борисович 

- заступник директора Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 



Науменко 

Василь Миколайович 

- в.о. начальника управління цивільного захисту 

ОДА 

Панченко 

Анатолій Захарович 

- директор бази відпочинку «Дубки» від 

підприємства «Восход» 

Позняков 

Олександр Володимирович 

- заступник начальника Державної екологічної 

інспекції в Черкаській області 

 

У засіданні взяла участь помічник депутата обласної ради Воронова Сергія 

Павловича Романуха Ірина Анатоліївна. 
 

При розгляді питання 7 у роботі засідання взяв участь голова обласної ради 

Вельбівець Олександр Іванович. 
 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2017 рік  
Доповідач: 

  Карманнік 

  Роман Володимирович 

 - директор Департаменту регіонального 

розвитку  

2. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік 
Доповідач: 

  Кравченко 

  Наталія Миколаївна 

 - директор Департаменту фінансів ОДА  

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII 

«Про обласний бюджет на 2017 рік» 
Доповідач: 

  Кравченко 

  Наталія Миколаївна 

 - директор Департаменту фінансів ОДА 

4. Про внесення змін до обласної програми вилучення, утилізації, знищення 

та знешкодження непридатних або заборонених до використання пестицидів і 

агрохімікатів та тари від них на 2016 – 2018 роки 
Доповідач: 

Довга 

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології 

та природних ресурсів ОДА 

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII 

«Про  обласну  програму охорони навколишнього природного середовища на 

2016 – 2020 роки» 
Доповідач: 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології 

та природних ресурсів ОДА 

6. Про зміну меж зоологічного заказника місцевого значення «Виграївський»  

Доповідач: 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології 

та природних ресурсів ОДА 

  Горда  

  Василь Іванович 

- перший заступник начальника обласного      

управління лісового та мисливського 

господарства 



7. Про хід виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-5/VI «Про 

програму організації рятування людей на водних об'єктах Черкаської області на 

2014-2018 роки» 
Доповідач: 

Науменко 

Василь Миколайович  

- в.о. начальника управління цивільного 

захисту ОДА 

8. Про внесення змін до Програми організації рятування людей на водних 

об’єктах Черкаської області на 2014–2018 роки 
Доповідач: 

Науменко 

Василь Миколайович 

- в.о. начальника управління цивільного 

захисту ОДА 

9. Про хід виконання рішення обласної ради від 25.03.2016 № 4-4/VIІ «Про 

комплексну програму забезпечення функціонування та розвитку мобілізаційної 

готовності та мобілізації, фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня 

бойової готовності військових частин Збройних Сил України, Національної 

гвардії України та Державної прикордонної служби України на 2016 – 2017 роки»  
Доповідач: 

    Науменко 

    Василь Миколайович  

 

- 

 

в.о. начальника управління цивільного 

захисту ОДА 

10. Про внесення змін до комплексної програми функціонування та розвитку 

системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної готовності та 

мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий 

період на 2016-2017 роки 
Доповідач: 

Науменко 

Василь Миколайович 

- в.о. начальника управління цивільного 

захисту обласної державної адміністрації 

11.Про звернення голови Громадської ради при Черкаській ОДА Євгенія 

Глєбова, щодо прийняття необхідних заходів порятунку річки Вільшанка 
Доповідач: 

Омаргалієв 

Костянтин Сапартаєвич 

- голова постійної комісії 

Співдоповідачі: 

Бондаренко  

Владислав Олексійович  

- заступник начальника Черкаського 

регіонального управління водних ресурсів 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології 

та природних ресурсів ОДА 

Липкань  

Андрій Борисович 

- заступник директора Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва 

та житлово-комунального господарства 

1.СЛУХАЛИ:  
Карманніка Р.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про Програму економічного соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік». 



Доповідач повідомив, що проект програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2017 враховує пріоритетні цілі та завдання, які 

передбачені у Державній стратегії регіонального розвитку на період до 2020 року, 

затверджений постановою Кабінету Міністрів України від 06.08.2014 № 385, 

стратегії розвитку Черкаської області на період до 2020 року затверджений 

рішенням обласної ради від 05.03.2015 №38-1/VI, а також комплекс заходів, 

спрямованих на проведення подальших децентралізаційних процесів, зокрема в 

процесі об’єднання громад, посилення позитивних тенденцій економічного 

зростання, підвищення якості освіти і медичного обслуговування, рівня 

соціального захисту, реформування житлово-комунального господарства та 

підвищення рівня життя населення. 

Роман Володимирович зазначив, що виконання програми сприятиме 

підвищенню конкурентоспроможності економіки області як за рахунок прямих 

іноземних так і внутрішніх інвестицій у перспективні галузі, стимулюванню 

розвитку підприємництва, ефективному використанню природних ресурсів, що, в 

кінцевому результаті позитивно вплине на експортний потенціал місцевих 

виробників та освоєння нових ринків збуту продукції. 
 

 В обговоренні взяли участь: Ніжніков В.М., Морозюк М.О., Омаргалієв К.С. 

 Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2017 

рік», рекомендувати розглянути питання на черговій сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/1 додається до протоколу (додаток 1) 
 

«За» - 7; «Проти» - 0; «Утрималося» - 1; «Не голосувало» - 0 

 

2.СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н.М., яка поінформувала членів постійної комісії щодо проекту 

рішення обласної ради «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік». 

Доповідач зазначила, що за звітний період до обласного бюджету надійшло 

5 439 386,8 тис. грн. доходів, з них: до загального фонду – 5224903,1 тис. грн., 

спеціального фонду – 214 483,7 тис. грн. Із загального фонду до бюджету 

розвитку передано 92 620,7 тис. грн. У складі доходів обласного бюджету: 

доходи загального фонду (без міжбюджетних трансфертів) – 574 705,7 тис. 

грн.; 

доходи спеціального фонду (без міжбюджетних трансфертів) – 190 333,7 

тис. грн.; 

До обласного природоохоронного фонду надійшло 30 242,6 тис. грн., або 

100% . До річних призначень на охорону навколишнього природного середовища 

– 23 969,4 тис. грн. На природоохоронні об’єкти і заходи спрямовано 23 969,4 тис. 

грн. – субвенції місцевим бюджетам. 

Відповідно до рішення обласної ради 29.12.2015 № 2-3/VІІ «Про обласний 

бюджет на 2016 рік» зі змінами розподіл 50% з загального обсягу 

природоохоронних видатків (15281,1 тис. грн.) проведено комісію ОДА з оцінки 



відбору природоохоронних заходів, на умовах співфінансування з місцевими 

бюджетами, де частка місцевих бюджетів становила менше 10%. 

Крім того, на природоохоронні заходи спрямовано 3304,8 тис. грн. коштів 

бюджету розвитку обласного бюджету, з них: 2430,8 тис. грн. – співфінансування 

з місцевих бюджетів та 874,0 тис.грн. – власні кошти обласного бюджету. За 

рахунок коштів обласного природоохоронного фонду та місцевих бюджетів 

завершено: реконструкцію очисних споруд стаціонару Шполянської центральної 

районної лікарні імені братів М.С. і О.С Коломійченків, проведення комплексу 

робіт по регулюванню та поліпшенню гідрологічного та екологічного стану 

притоки р. Гнилий Тікич в адмінмежах Лисянської селищної ради, капітальний 

ремонт напірної каналізації по вул. Пролетарській, на ділянці між вул. Чорновола 

та вул. Шевченка в м.Звенигородка, реконструкцію каналізаційних очисних 

споруд смт Катеринопіль. Проводилася реконструкція каналізаційних очисних 

систем, озеленення сіл, придбання контейнерів для збору твердих побутових 

відходів.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Омаргалієв К.С., який вніс пропозицію підтримати проект рішення «Про звіт 

про виконання обласного бюджету за 2016 рік», рекомендувати розглянути на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/2 додається до протоколу (додаток 3).  

 

«За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

запропонованих змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік» 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Омаргалієв К.С. вніс пропозицію підтримати запропоновані зміни до 

обласного бюджету, проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік», рекомендувати 

розглянути на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/3 додається до протоколу (додаток 5). 
 
 

 

«За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 



4.СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В., яка зазначила, що управлінням екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації підготовлено проект рішення обласної ради «Про внесення 

змін до обласної програми вилучення, утилізації, знищення та знешкодження 

непридатних або заборонених до використання пестицидів і агрохімікатів та тари 

від них на 2016–2018 роки», метою якого є внесення змін в частині кількості 

накопичених відходів пестицидів та орієнтовних обсягів фінансування робіт з їх 

знешкодження. 

Доповідач зазначила, що прийняття цього рішення надасть можливість 

очистити область від небезпечних відходів, забезпечити знешкодження 240,0 тон 

відходів пестицидів, що зберігаються у смт Єрки Катеринопільського району, за 

рахунок коштів державного бюджету на які потрібно 12 мільйонів та покращити 

екологічний стан навколишнього природного середовища області. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 6).  
 

ВИСТУПИЛИ: 

Морозюк М.О., який поцікавився, чи передбачені кошти на знешкодження 

пестицидів, що знаходяться на складах в смт Єрки, а також в якому стані та в якій 

кількості знаходяться пестициди.  

Людмила Володимирівна відповіла, що запити подавали в Міністерство 

фінансів України, але поки що кошти на ці заходи не закладались в держбюджеті. 

 Морозюк М.О. зазначив, що на даний час контейнери, в яких зберігаються 

відходи, частково зберігаються розриті та просто розкидані по лісосмугах та 

посадках, знаходяться під відкритим небом, хімічні відходи випаровуються. 

Враховуючи наявні проблеми з утилізації пестицидів висловив думку, що, 

можливо, краще провести інвентаризацію наявних пестицидів та подбати про їх 

подальше зберігання в контейнерах. 

Омаргалієв К.С. погодився з тим, що дійсно потрібно поклопотатись, щоб у 

держбюджеті все ж таки передбачили кошти на утилізацію пестицидів, 

порушувати питання на рівні міністра екології України. 

 Костянтин Сапартаєвич запропонував підтримати проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до обласної програми вилучення, утилізації, знищення 

та знешкодження непридатних або заборонених до використання пестицидів і 

агрохімікатів та тари від них на 2016–2018 роки», рекомендувати розглянути 

питання на черговій сесії обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/4 додається до протоколу (додаток 7). 
 

«За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В., яка поінформувала членів постійної комісії про проект рішення 

обласної ради «Про внесення змін до обласної програми охорони навколишнього 

природного середовища на 2016-2020 роки».  

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 8). 

Разом з тим доповідач звернулася до членів постійної комісії з проханням 

підтримати доповнення до проекту рішення, а саме: 



1. Проведення робіт з поліпшення екологічного, технічного стану та 

благоустрою водойми (4-й ставок) в м. Христинівка (в т.ч. розроблення 

проектно-кошторисної документації) (1млн. грн.) 

2. Проведення комплексу робіт з регулювання та поліпшення 

гідрологічного стану річки Рудка в адмінмежах Степанківської сільської 

ради Черкаського району (4304,00тис. грн.); 

3. Забезпечення екологічного безпечного збирання, перевезення, 

зберігання, оброблення, утилізації, видалення, знешкодження і 

захоронення відходів та небезпечних хімічних речовин. 

 Людмила Володимирівна зазначила, що прийняття цього рішення надасть 

можливість стабілізувати і поліпшити стан навколишнього середовища області 

шляхом виконання природоохоронних заходів за рахунок коштів державного 

бюджету, місцевих бюджетів, власних коштів суб’єктів господарювання, а також 

дозволить забезпечити збалансоване природокористування, екологізацію 

господарської діяльності, досягти безпечного для життя та здоров’я людини стану 

навколишнього природного середовища. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати запропоновані зміни та 

доповнення до обласної програми охорони природного середовища на 2016-2020 

роки та проект рішення обласної ради «Про внесення змін до обласної програми 

охорони навколишнього природного середовища на 2016-2020 роки», 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати зазначений проект рішення із доповненням. 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/5 додається до протоколу (додаток 9). 
 

    «За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 
 

6.СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В., яка повідомила, що проект рішення «Про зміну меж 

зоологічного заказника місцевого значення «Виграївський» підготовлено 

управлінням екології та природних ресурсів обласної державної адміністрації з 

метою зміни меж території та об’єкта природно-заповідного фонду місцевого 

значення області. Відповідно до наукового обґрунтування необхідності зміни меж 

зоологічного заказника місцевого значення «Виграївський» Навчально-наукового 

інституту природничих наук Черкаського національного університету 

ім. Б.Хмельницького, експертного висновку Національного дендрологічного 

парку «Софіївка» при створенні заказника у 1990 році та подальшій передачі лісів 

сільськогосподарських підприємств до Корсунь-Шевченківського та Лисянського 

державних лісових підприємств у 2001 році не було враховано наявність баз 

відпочинку із тимчасовими спорудами на територіях, які пропонується виключити 

зі складу заказника. Наявність баз відпочинку на момент створення засвідчено у 

«Паспорті заповідного об’єкту місцевого значення зоологічного заказника 

«Виграївський». В той час, Положенням про заказник була передбачена «заборона 

на будь-яке будівництво, вилучення в постійне або тимчасове користування 

земельних ділянок та влаштування місць відпочинку». Отже, знаходження баз 

відпочинку на зазначених ділянках протирічить цілям, завданням і режиму 

охорони заказника. 



Дповідач зазначила, що в межах територій, які пропонується виключити зі 

складу заказника (Виграївське лісництво ДП «Корсунь-Шевченківський лісгосп») 

не було виявлено популяцій видів рослин, занесених до Червоної книги України 

та регіонально рідкісних в межах Черкаської області, та тварин, зазначених в 

охоронних документах заказника. Площа цих ділянок складає 50,2 га. 

До складу зоологічного заказника місцевого значення «Виграївський» 

пропонується  включити  території  в  межах  Виграївського  лісництва               

ДП «Корсунь-Шевченківський лісгосп» площею 126,5 га та Корсунського 

лісництва ДП «Корсунь-Шевченківський лісгосп» 61,1 га, що дозволить 

покращити умови охорони тварин та забезпечить можливість повноцінного 

здійснення заказником природоохоронних функцій. Запропоновані зміни меж 

зоологічного заказника місцевого значення «Виграївський» погоджено листом 

Мінприроди України від 28.11.2016 №5/3-9/10860-16. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 10). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

 Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про зміну меж зоологічного заказника місцевого значення «Виграївський», 

рекомендувати розглянути питання на черговій сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/6 додається до протоколу (додаток 11). 
 

    «За» - 7; «Проти» - 1; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 
 

 

До роботи долучився голова обласної ради Вельбівець Олександр Іванович. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Науменка В.М., який поінформував про хід виконання рішення обласної 

ради від 30.01.2014 № 28-5/VI «Про програму організації рятування людей на 

водних об'єктах Черкаської області на 2014-2018 роки». 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 12). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував інформацію про хід виконання рішення  

обласної ради від 30.01.2014 № 28-5/VI «Про програму організації рятування 

людей на водних об’єктах Черкаської області на 2014-2018 роки» взяти до відома 

та продовжити контроль за його виконанням. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/7 додається до протоколу (додаток 13). 

 

«За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

8.СЛУХАЛИ: 

Науменка В.М., який повідомив, що у зв’язку зі змінами, що відбулися в 

структурі ОДА, а саме: припинено діяльність Департаменту з питань цивільного 

захисту та оборонної роботи ОДА та створено управління цивільного захисту 



ОДА, пропонується внести відповідні технічні зміни у Програмі організації 

рятування людей на водних об’єктах Черкаської області на 2014-2018 роки, 

затвердженої рішенням обласної ради від 30.01.2014 №28-5/VI. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 14). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

 Омаргалієв К.С. запропонував підтримати запропоновані зміни та проект 

рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми організації рятування 

людей на водних об’єктах Черкаської області на 2014–2018 роки», рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/8 додається до протоколу (додаток 15) 

 

«За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Науменка В.М., який поінформував членів постійної комісії про хід 

виконання «Комплексної програми забезпечення функціонування та розвитку 

мобілізаційної готовності та мобілізації, фінансування заходів, спрямованих на 

підвищення рівня бойової готовності військових частин Збройних Сил України, 

Національної гвардії України та Державної прикордонної служби України на 

2016-2017 роки». 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 16). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради від 25.03.2016 № 4-4/VIІ «Про комплексну програму забезпечення 

функціонування та розвитку мобілізаційної готовності та мобілізації, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії України та 

Державної прикордонної служби України на 2016–2017 роки» взяти до відома та 

продовжити контроль за його виконанням. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/9 додається до протоколу (додаток 17). 
 

«За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

10.СЛУХАЛИ: 

 Науменка В.М., який повідомив, що управлінням цивільного захисту 

обласної державної адміністрації підготовлено проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до комплексної програми функціонування та розвитку 

системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної готовності та 

мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного резерву, щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий 

період на 2016-2017 роки», затвердженої рішенням обласної ради від 19.02.2016 

№ 3-14/ VIІ зі змінами. У зв’язку з необхідністю виконання заходів, передбачених 

Програмою в повному обсязі та реалізації державної політики у сфері цивільного 

захисту. 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 18). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К. С. запропонував підтримати запропоновані зміни та проект 

рішення обласної ради «Про внесення змін до комплексної програми 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення 

мобілізаційної готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-

технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у 

мирний час та особливий період на 2016-2017 роки», рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 

ВИРІШИЛИ: висновок № 9/10 додається до протоколу (додаток 19). 
 

«За» - 8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

11.СЛУХАЛИ: 

 Довгу Л. В., яка повідомила про звернення голови Громадської ради при 

Черкаській ОДА Євгенія Глєбова, щодо прийняття необхідних заходів з 

порятунку річки Вільшанка. 

Доповідач зазначила, що у зверненні порушено питання, яке потребує 

негайного реагування з боку органів виконавчої влади та місцевого 

самоврядування всіх рівнів. Так, за наявною інформацією, стан річки Вільшанка є 

катастрофічним. У першу чергу, на думку заявників, вказана ситуація пов’язана з 

Будище-Свидівоцькою насосною станцією №1, №2 та Вільшанською насосною 

станцією Черкаського регіонального управління водних ресурсів. 

Людмила Володимирівна зазначила, що вказані насосні станції фізично 

відділяють річку Вільшанка від Кременчуцького водосховища створюючи 

ситуацію, коли річка не має течії, втрачає можливість самоочищення, що 

призводить до загибелі водних біоресурсів. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С., який запропонував, враховуючи особливу значущість 

порушеного питання, з метою визначення першочергових заходів щодо 

покращення стану річки Вільшанка, разом з представниками Черкаського 

Регіонального управління водних ресурсів, провести 20.03.2017 року нараду та  

здійснити виїздне обстеження річки Вільшанка в районі Будище-Свидівоцької 

насосної станції №1, №2 Вільшанської насосної станції членами постійної комісії. 

 

 

Голова постійної комісії      К.С.Омаргалієв 

 

 

Секретар постійної комісії      Г.І.Плічко  


